
Dagsorden og referat
skolebestyrelsesmøde

Dato: 04.09.23 Tid: 17.00-19.00 Sted:Mødelokalet

Mødedeltagere:
Christian Lagoni (deltager online)
Eline Crossland
Ellen Eskelund
Lise Bach-Sørensen
Noor Hanna

Anna Margrethe Østergaard
Anne Rafn

Kåre Printz Ringbæk
Susie Søndergaard

Referent: Anna Margrethe Østergaard
Mødeleder: Ellen Eskelund

Afbud:
Claus Bisgaard
Kasper Høegh Stjernvik

Punkt Hvad skal vi udrette? Beslutninger/bemærkninger
Godkendelse af dagsorden
Nyt fra/meddelelser:
Formanden
Ledelsen
Medarbejderne
Elevrådet

Orientering Formand
● Der har været stor interesse for skolelederstillingen i 2.

opslag. Personale og forældre er orienteret om, at Lars
Adamsen er ny skoleleder pr. 1/10 2023

● Annette Abild deltager i mødet i dag kl. 18.30
Ledelsen

● Præsentation af Anna Margrethe, konst. viceskoleleder i
august og september

● Vi deltager i to ministerieprojekter dette skoleår
○ Afprøvning af testmateriale - Elever med høj

begavelse 1. og 2. klasse.



○ 9. årgang deltager i en praktisk forsøgsordning i
den mundtlige prøve i dansk og matematik
(case-prøve).

● Susie er på aktørforløb om teknologiforståelse og
maker-space, som skal tænkes med i alle fag.

● Praktisk Hold er et nyt tiltag for 7. - 9. årgang, hvor en lille
gruppe elever kan arbejde mere praktisk med det faglige og
bidrage til fælles projekter til gavn for alle på skolen.

● Lars Adamsen og Morten Lyhne, skolechef, var på besøg i
torsdags i personalerummet. Det har skabt ro og alle kigger
nu fremad og glæder sig.

● Kommunalt projekt med “Fire spor”: vidensspor, de
specialiserede tilbud, en lokal proces samt kvalitet og
opfølgning.

○ Der kommer to fyraftensmøder i løbet af efteråret;
26/10 og 7/12.

● Der er slået to lærerstillinger op lige nu. Der er samtaler
onsdag d. 20/9, hvor Eline deltager.

● Der arbejdes på lærer- og pædagogmøder med skolens
skrevne og uskrevne regler. På et senere tidspunkt vil
skolebestyrelsen blive inddraget.

● Der er kommet en henvendelse fra en mor ang cykelskur.
Der er ikke overvågning, og det bliver ikke låst af, og der
forsvinder desværre cykler. Vi skal have det på en
kommende dagsorden.

● Der er fundet en løsning for de tre børn, der har brug for
opsyn fra skoledagen slutter for dem om tirsdagen og til
den første bus kører hjem.

Medarbejdere
● Vi er kommet godt fra start



Elevråd
● I onsdags var der konstituerende møde, hvor der blev valgt

til alle poster. Formand: Anton 6a, Næstformand: Anders S
7b

● Der er fælles kommunalt elevrådsmøde en gang i
måneden, hvor vi deltager med to elever.

● Der skal uddannes to undervisningsmiljørepræsentanter
medio september. Kåre glæder sig til at se, hvad der
kommer ud af det.

Budget for 2024 - herunder høring om
kollektiv trafikplan v/ Anne

Orientering og evt. høringssvar Udgangspunktet for budget 2024 er sundt og godt. Der er stadig
mange usikkerheder i det nuværende forslag.
Der er forskellige forslag til, hvordan der kan spares på den
kollektive trafik, hvilket kan påvirke vores hverdag. Fx. at der bliver
færre busafgange. Det primært om aftenen, hvilket ikke har den
store betydning for skolen.
Der er ikke varslet større besparelse indenfor skoleområdet.
Beslutning: Da ændringer i den kollektive trafik ikke påvirker skolen,
skriver vi ikke et høringssvar.

Strukturplan for Stevnstrup v/Anne. Orientering
For info om strukturplanen se bilag
under punkt 85:
https://dagsordener.randers.dk/vis?Re
ferat-Erhvervs--og-planudvalget-d.10-0
8-2023-kl.16.00&id=cc2def4a-343d-47
4c-9bbc-94c93698cf1b

Der var Borgermøde i onsdags, hvor Lars Skov-Jensen deltog.
Indhold i et høringssvar:

● Vi ser positivt på en udbygning af og vækst i Stevnstrup by
og dermed også af skolen

● Opmærksomhed på hvilke boligtyper, der bliver bygget.
● Det er vigtigt, at der medtænkes sikre skoleveje.
● En større trafik af voksne på skolens områder om aftenen

og i weekenden vil gøre risikoen for hærværk mindre.
● Vi vil gerne være aktive medspillere i den videre udvikling

af Stevnstrup.

Christian skriver et udkast til et høringssvar og sender til Anne, som
rundsender det til alle. Der er deadline d. 13/9.

https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Erhvervs--og-planudvalget-d.10-08-2023-kl.16.00&id=cc2def4a-343d-474c-9bbc-94c93698cf1b
https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Erhvervs--og-planudvalget-d.10-08-2023-kl.16.00&id=cc2def4a-343d-474c-9bbc-94c93698cf1b
https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Erhvervs--og-planudvalget-d.10-08-2023-kl.16.00&id=cc2def4a-343d-474c-9bbc-94c93698cf1b
https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Erhvervs--og-planudvalget-d.10-08-2023-kl.16.00&id=cc2def4a-343d-474c-9bbc-94c93698cf1b


Årshjul for principper v/ Ellen Præsentation Anne og Ellen har udarbejdet et forslag til et årshjul for arbejdet
med principper. Forslaget blev godkendt.
Nye principper vil løbende blive tilføjet planen.

Lejrskole v/ Anne Afstemning Vi udskyder beslutningen til næste møde. Ledelsen sender bilag
rundt inden næste møde, så beslutningen træffes på et godt
grundlag.

Stevnstrup Løbet v/ Annette Abild Dialog Annette foreslår, at skolen bliver en aktiv del af Stevnstrup løbet.
Der er fundet sponsorer, så alle de elever, der ønsker at deltage,
kan gøre det gratis, hvor de får et løbsnr, en frugtpose og en
medalje. T-shirts kan tilkøbes for 50 kr.
Det vil være fint at tænke det med i idrætstimerne.
Det foregår lørdag d. 13. april 2024.
Der er stor opbakning til, at skolen aktivt deltager. Ledelsen
arbejder videre med det sammen med alle medarbejdere.

Evt. Der er kommet et par henvendelser omkring aftenklub i
årsberetningen, så det skal vi have på dagsordenen igen i løbet af
skoleåret.

Oplæsning af referat Godkende referat


